
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 248

Hvordan vil ministeren sikre, at det store antal sclerosepatienter som i dag ikke har ad-

gang til en neurolog, fremover vil kunne få det, ikke mindst i lyset af, at der i disse år kom-

mer medicinsk behandling til den gruppe sclerosepatienter, der ikke tidligere har kunnet

behandles?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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